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Dato:    Onsdag 26. mars 2024 
Klokken:   19:00 
Sted:    Klubbhuset 
 
Saksliste: 
 
1. Godkjenne de stemmeberettigete 

2. Godkjenne innkallingen, saklisten og forretningsorden 

3. Velge dirigent, referent, samt to medlemmer til å underskrive protokollen 

4. Behandle idrettslagets årsberetning, herunder eventuelle gruppeårsmeldinger 

4.1 Styrets beretning for 2024 inkl. økonomi 

4.2 Årsberetning utleie, bane og anlegg 

4.2.1 Utleie klubbhus 

4.2.2 Bane og anlegg 

4.2.2.1 Dugnadsgruppen 

4.2.2.2 Utleie bane og utearealer 

4.3 Foreldregruppas årsberetning 

4.4 Årsberetning marked 

4.5 Seniorlagene 

4.5.1 SR Herrer 

4.5.2 SR Damer 

4.6 Aldersbestemte lag 

4.6.1 G/J 2018 

4.6.2 G/J 2017 

4.6.3 G 2016 

4.6.4 J 2015/2016 

4.6.5 G 2015 
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4.6.6 G 2014 

4.6.7 J 2012/2013 

4.6.8 G 2012/2013 

4.6.9 J 2011 

4.6.10 G 2011 

4.6.11 J2008/2009 

4.7 Amerikansk fotball 

5. Godkjenne regnskap for 2024 

6. Behandle innkommende forslag og saker 

6.1 Endring av medlemskontingent og treningsavgift 

7. Vedta kontingent for 2026 

7.1 Kontingent for 2026 

7.2 Kontingent og treningsavgift for 2026 

8. Vedta budsjett 2025 

9. Behandle idrettslagets organisasjonsplan 

10. Valg av nytt styre i Skjeberg Sportsklubb 

11. Grupper og styrer - forespurte deltakere 

12. Avslutning 
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1. Godkjenne de stemmeberettigete 
 

2. Godkjenne innkallingen, saklisten og forretningsorden 
 

3. Velge dirigent, referent, samt to medlemmer til å 
underskrive protokollen 
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4. Behandle idrettslagets årsberetning, herunder eventuelle 
gruppeårsmeldinger 
 

4.1 Styrets beretning for 2024 inkl. økonomi 
 
Styret har i 2024 gjennomført 9 styremøter. 
 
Følgende har inngått i styret: 

 Leder:   Christian Bråthe 
 Nestleder/Kasserer: Ane Røste 
 Sekretær:  Victoria Kværner Eriksen 
 Medlem:  Joakim Kristiansen (Barnefotball) 
 Medlem:  Alexander Lislerud (Sportslig leder) 
 Medlem:  Monica Engen Karlsen 
 Medlem  Sten Rudi Engen Karlsen (Turneringsleder) 
 Medlem:  Viggo Amundsen (leder foreldrelaget) 
 Rep. Olavs Menn: Stian Viken 
 Ungdomsrep.:  Martin Andre Aamodt 

   
 
Generelt 
 
Styret har fungert godt, og møtene har vært saklige. Det har fra forrige årsmøte vært arrangert 7 
styremøter i 2024 og 2 styremøter i 2025. Alle styremøtene har vært holdt på klubbhuset. 
 
Som tidligere år, ønsker styret at flere personer blir aktive i administrasjonsarbeid i klubben. Igjen er 
ønsket at vi i løpet av det kommende får på plass flere mennesker i underkomiteer til styret. Fortsatt er vi 
in mangel på en materialforvalter og en bane anleggsleder. Styremedlemmer i felleskap er fungerende 
materialforvalter(ere) og vi er fortsatt takknemlige for å ha med oss Lars Ole Molteberg, Gjermund 
Bredholt og Jarle Nilsen som tar tak og jobber på anlegget stort sett hver tirsdag. 
 
Styret har overordnet ansvar for klubbens økonomi og har ivaretatt denne oppgaven som en 
hovedoppgave.  
 
Håndbok og beredskapsplan er tilgjengelig på www.skjebergsport.no. 
 
Økonomi 
 
Klubbens økonomi er god. Vi har mange gode og trofaste sponsorer, gode inntekter som følge av 
salgsdugnader (loddsalg og kaker), utleie, Sporten Cup og «På med drakta» festivalen. I 2024 valgte vi 
ikke å betale ekstra på lånet, selv om det var mulig, men heller investere i nye møbler til LOM Salen for 
utleie. Se ellers regnskap, balanse og budsjett. Kommentarer til regnskapet vil bli lagt frem på årsmøtet 
og vedlagt protokollen. 



 
 

Årsmøte for 2025 
26. mars 2024 

 

 

 Side - 5  

Medlemstall 
 
Klubben har i løpet av 2024 invitert inn G/J 2019 (ikke med i rapporten under). Disse har ikke blitt 
opprettet som eget lag pt. Vi har ikke mistet noen lag ila 2024. Det er en del medlemmer som ikke er 
tilordnet undergruppe fotball eller Am. Fotball. Det forklarer avviket mellom total klubb og summen av 
undergrupper. 
 
Medlemsstatistikk Skjeberg Sportsklubb -TBF 
 

  Jenter     Gutter      

År Status 0-5 6-12 13-19 20-25 26- 
Totalt 
jenter 0-5 6-12 13-19 20-25 26- 

Totalt 
gutter Sum 

2016 Medl 0 24 33 3 20 80 0 60 72 13 53 198 278 

  Utøver 0 24 32 3 19 78 0 60 72 13 38 183 261 

2017 Medl 0 27 32 7 20 86 2 52 78 7 43 182 268 

  Utøver 0 27 31 7 17 82 2 52 78 7 39 178 260 

2018 Medl 0 35 28 9 24 96 0 51 87 27 100 265 361 

  Utøver 0 35 28 9 16 88 0 51 87 9 41 188 276 

2019 Tot klubb 1 33 31 4 27 96 4 56 70 28 92 250 346 

  Fotball 0 13 24 2 14 53 0 36 38 7 30 111 164 

  Am fotball 0 0 0 0 0 0 0 0 0 9 31 40 40 

2020 Tot klubb 0 30 30 5 30 95 0 58 72 30 95 255 350 

  Fotball 0 18 21 4 14 57 0 49 36 14 28 127 184 

  Am fotball 0 0 0 0 0 0 0 0 0 7 31 38 38 

2021 Tot klubb 1 30 15 2 22 70 12 65 41 19 67 204 274 

 Fotball 1 29 13 1 15 59 12 60 32 15 41 160 219 

 Am fotball 0 0 0 0 0 0 0 0 1 2 19 22 22 

2022 Tot klubb 0 45 15 5 20 85 0 88 19 14 53 174 259 

 Fotball 0 40 11 2 13 66 0 74 8 12 38 132 198 

 Am fotball 0 0 0 0 0 0 0 1 3 2 22 28 28 

2023 Tot klubb 6 59 16 7 22 106 4 97 6(19) 17(28) 36(61) 160(211) 266(315) 

 Fotball 2 46 14 4 15 81 4 80 5 14 27 130 211 

 Am fotball 0 0 0 0 0 0 0 2 13 11 25 51 51 

2024 Tot. Klubb 0 43 28 3 20 94 3 88 13 6 45 155 249 

 Fotball 0 33 24 2 14 73 1 74 13 4 31 123 196 

 Am. fotball 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

 
Note: Avvik mellom fotball + amerikansk fotball og total klubb kan skyldes at det er medlemmer registrert i 
NIF/Spond som ikke er aktive i gren. Lagledere, foreldrekontakter, støttemedlemmer, trenere etc. 
 
For styret 2024 
Christian A. Bråthe 
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4.2 Årsberetning utleie, bane og anlegg 
 

4.2.1 Utleie klubbhus 
 
I perioden 01.01.2024 til 31.12.2024 har klubbhusets 1. etasje vært utleid 36 ganger og 2. etasje har vært 
utleid 16 ganger.  
 
Arrangementer har vært varierte. Det har vært konfirmasjoner, dåp, årsmøter og ulike jubileumsfester, 
samt fra Sarpsborg kommune. Det er utleid både i helger, kveldstid ukedager og dagtid ukedager. I tillegg 
har Sportens lag brukt lokalene til avslutninger, samlinger og foreldremøter.  
 
Samtak A/S har fast avtale om leie av 2.etasje på dagtid. 
 
Det har ikke vært rapportert om skade på lokalene knyttet til utleie.   
 
Vasken av lokalene blir utført av Mathea Strand Iversen frem til 30.november 2024. Avtalen er at lokalene 
vaskes etter at det har vært utleid, og at det sjekkes før hver utleie, ellers avtales det ved behov. Jobben 
blir gjennomført på en meget bra måte. I desember ble MK Renhold A/S leid inn for enkeltoppdrag ved 
behov.  
 
2. etasje er også mye brukt av klubbens medlemmer. Her kan det leies til møter, bursdager, overnattinger 
og ulike arrangementer som ikke krever et stort kjøkken. Arrangement som planlegges i 2. etasje må ta 
høyde for dette.  
 
Ved lørdagskamper – hvor også lokalene er utleid, må kioskvaktene se over (de som står i kiosken) 
toalettene/ og gulv før de forlater lokalene.  
 
Ansvarlige for utleien i 2024 har vært Andrea Skullestad-Janik (med hjelp fra Lars Erling Mathisen)  
 

4.2.2 Bane og anlegg 
 
Generelt har det ikke vært noen større anleggsendringer i 2024. Jarle Nilsen, Gjermund Bredholt og Lars 
Ole Molteberg har fortsatt å utføre generelt vedlikehold på tirsdager. De har blant annet begynt å 
installere gummigranulatfangere på 11-er banen. I vinter har vi vært heldige med mindre snømengder og 
kortere kuldeperioder enn tidligere, som har gjort det mulig å ha flere treninger. En stor takk til de som 
stiller opp og brøyter banen ved snøfall. 

4.2.2.1 Dugnadsgruppen 
 
Dugnadene på tirsdager har igjennom året utført følgende en del oppgaver på anlegget. Her er en liten 
oppsummering av det som er utført fra mars 2024-februar 2025. - Granulat utenfor baner er samlet og 
spredd på banen. 

- Klargjort og reparert resultattavle 
- Reparert noen mindre skader/ rifter på kunstgresset. 
- Montert rister ved passasjer inn/ ut på banen. 
- Forlenget reklamevegg bak mål mot RV 118. 
- Flere mindre rep. oppdrag på hytte/ garderober 
- Startet montering av granulatsperrer på 11’er bane, montert ca 25 meter som en test for å se hvordan 
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det holder. 
- Vår sponsor, Skjeberg Elektro har jobbet med å bytte lys rundt på klubbhuset, både inne og ute. Mange 
nye lamper er montert med bedre lys og LED. 

Det bør etableres et system for innrapportering av feil/ mangler på anlegg og klubbhus og etableres en 
ansvarlig person for at dette utbedres løpende (Bane/ anleggsleder). Det er i dag ingen tydelig plan for 
dette, eller en tydelig ansvarlig som sørger for at utbedring skjer. Det bør også legges en langsiktig plan 
for vedlikehold av klubbhuset, er flere steder innvendig som bærer preg av tøff bruk og trenger 
oppussing. 

Det bør også legges planer for å skifte kunstgresset på 11’er banen i løpet av en 5 års periode, viktig at 
det blir gjort et grundig planleggingsarbeid i forhold til valg av gress og innfyll. 
 

De utførende i dugnadsgruppa har vært Gjermund Bredholt, Jarle Nilsen og Lars Ole Molteberg 

4.2.2.2 Utleie bane og utearealer 
 
Vi har gode inntekter på baneleie. Det er flere klubber i nærområdet som ønsker å leie bane hos oss på 
vinterstid. Dette er blant annet Tveter, Borgar, Sarpsborg FK, Sarpsborg 08 og Navestad. Totale inntekter 
for baneleie var kr 149 840,-. 

Klubben leier også ut parkeringsplasser bortest på grusplassen. Disse har gitt inntekter på kr 54 863 i 
2024. 

 
Ansvarlig, utleie av bane og anlegg, Eirik Fauske 
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4.3 Foreldregruppas årsberetning 
 
Alle klubbens barne- og ungdomslag er representert med en foreldrekontakt inn i foreldrelaget. 

Foreldrelaget har gjennom perioden som har gått siden forrige årsmøte deltatt på klubbens interne 
dugnader; Vårdugnad på anlegget, bemannet kiosken gjennom sesongen, og gjennomført ukentlig 
rengjøring av garderober og toaletter. Foreldrelaget bidro også under gjennomføringen av Sporten-Cup 
20. april og minifestival 31. august. 

Vi har stilt med vakter, ballhentere og maskoter under to av Sarpsborg 08s hjemmekamper i 2024 
sesongen. 

Pizzalodd-dugnaden ble avholdt 13. mai med et overskudd på 44 900,- inkludert frikjøp.  

Høstdugnaden med salg av kakebokser ble gjennomført siste halvdel av oktober med et overskudd i 
overkant av 64 150,- inkludert frikjøp. For sesongen 2025 planlegges pizzalotteri omtrent på samme tid 
som i 2024, mens kakelotteriet vil bli gjennomført i uke 39 – 41 som i 2024. 

Foreldrelaget har gjennomført et fellesmøter siden årsmøtet i 2024, februar 2025.   

Dagens leder i foreldrelaget takker for samarbeidet de siste 3 sesongene og har valgt å trekke seg. Det er 
ingen av dagens foreldrekontakter som har mulighet, eller ønsker å overta dette ledervervet.  

Foreldrelaget står p.t uten representant i styret. 

Viggo Amundsen 
Avtroppende leder foreldrelaget 

4.4 Årsberetning marked 
 
2024 var et år med stabil sponsorinntekt med i overkant av 300.000, - kr eks mva. 
Det er mange trofaste sponsorer som er med og de som faller av har som regel ingen tilknytning til 
sportsklubben lengere. 
 
Faktorer som økte kostnader og uro i verdensbilde kan og påvirker sponsorsalget i noe grad. 

Jeg jobber for økning i 2025 
 
For marked 
Ole Jørgen Mathisen 
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4.5 Seniorlagene 

 
4.5.1 SR Herrer 
 
Vi startet sesongen rett etter serieslutt 2023. Martin Aamodt har fungert som trener denne sesongen. Emil 
Pettersen har også i år gjort en god jobb som spillende hjelpetrener. 

Det ble spilt flere treningskamper i løpet av vinteren, vi spilte blant annet mot disse: Skjeberg 
Folkehøgskole, Navestad, Kvik Halden 2, Hafslund og Berg. Brukbart oppmøte hele vinteren, noen 
avlyste treninger pga bane, og noen pga for dårlig oppmøte. 

Første seriekamp ble spilt borte mot SK Halden 10 april. Kampen ble spilt på Sporten siden SK Halden 
leide bane hos oss på vårsesongen Det ble spilt 18 seriekamper. Det endte med 6 seiere, 3 uavgjort og 9 
tap. Målforskjell 34-53. Dette holdt til en 8 plass, lavere enn vi hadde forventet og hadde som mål før 
sesongen. 

Etter serieslutt har vi spilt treningskamp mot Folkehøgskolen. 

Vi har en fin gruppe spillere, og har i løpet av sesongen brukt 33 spillere i seriekamper. Alle som kommer 
på trening, får spilletid. En del av spillerne er studenter og ikke tilgjengelig mer enn i ferier. Det har også 
kommet flere andre nye spillere så vi har en ganske stor og stabil gruppe. Selv med flere ute med skader 
har det ikke vært noe problem å stille lag på årets kamper. Av dagens aktive spillere er det 5 spillere som 
har over 50 kamper. Så vi har fortsatt et ungt lag. Det er stort sett 15 eller flere spillere på trening hver 
gang, noe lavere midtvinters ved dårlig vær. 

Det har blitt arrangert både lagfest og julebord, med bra deltagelse. Det har også blitt utdelt utmerkelser 
til spillere som har utmerket seg i løpet av sesongen. Det har blitt ført statistikk på alle seriekamper. 

Laget reiser på bot-tur i april 2025, den går til Riga i år. 놴놲놵놶놷놳 

Lagleder vil ikke kunne møte på alle kamper den kommende sesongen, og ønsker seg avløsning etter ca. 
18 år som lagleder for lag på Sporten. 

Lagleder 
Lars Ole Molteberg 
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4.5.2 SR Damer 
 

Startet utetreningen 11 januar med 6 jenter til stede. Februar så var vi med på en minicup i Østfoldhallen 
mot Begby og Navestad. Tap mot Begby 1 og uavgjort mot Begby 2 men seier mot Navestad.  
 
Kommer oss igjennom februar med utfordrende forhold. Mars satser vi på treningskamper og Navestad 
blir slått 10-0, taper 2-3 mot Idd og så avsluttet vi mot Begby i en 11 er kamp med hjelp fra Navestad og 
skje/berg 14/15 års lag hvor vi gjør en flott innsats, men taper 4-3.  
 
April så er vi rundt 12 spillere og alle er klare for seriestart. Starter med seier i første seriekamp mot 
Navestad 5-1. Så blir det 5 strake tap med gode prestasjoner mot de beste men direkte svake mot de 
dårligste. Vi var også uheldige med skader på sentrale spillere i flere uker og 1 for året ut. Vi stiller lag i 
Råde cup hvor det til slutt ble B finale med seier. Høsten ble utfordrende med variert antall på treningene 
og til kamper. 

Starter med 4 tap før vi vinner 4-1 mot Skiptvet. Siste bortekamp reiste vi til Ørje med 9 spillere, 4 fra 
14/15 års laget og 1 fra gåfotballen og taper 4-3. Så avsluttet vi sesongen med 1-1 mot Rakkestad. 
Havner på en 11 plass med 3 lag bak oss. Året i helhet ble utfordrende med skader og leie turnuser på 
jentene. Vi brukte hele 25 spillere som fikk 1 kamp eller mer noe som er helt sykt. Tradisjonen tro så ble 
det julebord/avslutning denne gang på Egon i Fredrikstad. Her ble det priser til følgende spillere: 

Flest treninger: Janine Sollie 
Toppscorer: Thea Rostad 
Årets spiller: Thea Rostad 

Vil takke alle jentene for innsatsen dette året og takk til trenere på 14/15 års laget som fikset jenter i noen 
store kriser. 

Trener 
Roar Henriksen 
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4.6 Aldersbestemte lag 
 

4.6.1 G/J 2018 
 
Innledning 

Laget har i dag 20 spillere fordelt på 6 jenter og 14 gutter. Fra høsten har det også startet flere fra 2019-
kullet på laget. Det er trening 1 dag i uka, og laget har trent ute hele sesongen. Hannah Løkkebakken og 
Benedikte Prangerød Bråthe var hovedtrenere fram til høsten 2024. Fra høsten 2024 er Frode 
Rotåshagen, Kåre Olseng og Tor Magnus Tjerbo hovedtrenere, mens Hannah Løkkebakken og 
Benedikte Prangerød Bråthe fortsetter som assistenttrenere. Det har vært et foreldremøte på høsten. 
Lagleder er Therese Jonassen og foreldrekontakt er Ingvild Østby. 

Videre plan er at 2018 og 2019 skal deles. 

Cuper og seriespill 

Laget har deltatt på Sporten-cup, «På med drakta», Kiwi Bama Torp cup og julecup i Sarpsborghallen 

Hospitering 

Nei 

Sosialt 

Laget har hatt sommeravslutning med foreldrekamp og is, og juleavslutning med leker og grøt på 
klubbhuset. 
 

4.6.2 G/J 2017 
 

Innledning 

Per 31.desember 2024 er det 14 spillere på laget. 6 jenter og 8 gutter. Vi har startet med 5’er fotball, 
trener og spiller kamper uten «vegger/vant».  

Trening i gymsal frem til april 2024. I utgangspunktet har vi kun trening ute fra og med høst/vinter 2024 så 
lenge været tilsier det. 

Seriespill 

«På med drakta» har vært vårt seriespill. Vi har stilt med 2 lag. Kampene har gått på helger fra april-
oktober. Vi har kun spilt 3’er kamper i denne serien. 

Cuper 

3’er Cup: 

- 3. februar: På med drakta i Sarpsborghallen. Stilte med to guttelag og 1 jentelag. 

- 2.mars: Halden Indoor Cup i Halden Arena. Stilte med 2 guttelag og 1 jentelag. 

- 20. april: Skjeberg Cup på Skjeberg. 1 jentelag og 2 guttelag. 
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- 18.oktober: KiwiBama Cup hos Torp IF. Stilte med 1 jentelag og 1 guttelag. 

5’er Cup: 

- 14.desember: På med drakta julecup i Sarpsborghallen. Stilte med 1 mikslag. Våre første 5’er 
kamper. 

Hospitering 

Nei  

Sosialt 

- 11. mars trening og kveldsmat 

- 11.mars foreldremøte 

- 3. mai fotballtrøyefredag 

- 20.juni sommeravslutning på SVEV 

- 10. oktober trening og kveldsmat 

- 5.desember juleavslutning på Sporten med pizza, disco og premieutdeling. 

Vi har hatt loddsalg i Spond for å spe på lagkassa.  

Vi følger skolens ferier. 

Neste sesong 

Vi starter med 5’er spill. Vi er meldt på med 2 lag i seriespill. 

Hvem har vært med rundt laget denne sesongen 

Anette sluttet som hovedtrener i august 2024, men fortsatte som lagleder og hjelpetrener. 
Jimmy Glamo har tatt over som hovedtrener. Jimmy har startet på trenerkurs, grasrottrener 1 og 2. 
Hannah Løkkebakken og Benedikte Bråthe har vært med som hjelpetrenere på laget hele sesongen. 

Kjersti Galaas er foreldrekontakt. 

Hva er bra, hva kan forbedres 
 
Positivt at vi får trenerkurs når vi ønsker det. 

Savner mer samhold og samarbeid i klubb på tvers av alder, nivå og lag 
 
Skrevet av Anette Ødegård-Nilsen 
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4.6.3 G 2016 
 
Innledning  

G2016 har hatt et fint år med overgang til femmer-fotball som største mulighet og utfordring. I 
gjennomsnitt har spillergruppen bestått av 25 gutter med et stort spenn i ferdighetsnivå. 
 
Seriespill 

Det var knyttet en viss spenning til overgang til femmer-fotball, men vinter/vår-sesongen ble brukt godt for 
å trene på denne spillformen. Guttene har tatt overgangen veldig bra. Vi har hatt tre lag gjennom 
sesongen, Hvit, Grønn og Stripete med faste jevngode lag gjennom hele sesongen. Resultatmessig har vi 
vel vært omtrent midt på treet, men med et par svært gode resultater. 

Cuper  

Laget har vært med på noen cuper så som Sporten Cup, innendørscup før seriestart og 
sesongavslutningscup. 

Hospitering  

Ingen hospitering 
 
Sosialt 

Laget hadde en enkel sommeravslutning til sommerferien og før jul hadde vi avslutning på Svev med hele 
laget. Dette ble satt veldig pris på av guttene! 
 
Neste sesong  

Forventningene til neste sesong er å kunne beholde alle spillerne i denne fine spillergruppa og sette 
sammen lag som gjør at alle trives, også i kampsituasjoner. 
 
Hvem har vært med rundt laget denne sesongen  

Trenere har vært Jostein Berger Olsen (Lagledere/hovedtrener), Roger Holen, Stig Kjernsbæk og Martin. 
Foreldrekontakter har vært Karianne Holm og Anette Sørlie. 
 
Hva er bra, hva kan forbedres  

Vi har nesten ingen som har sluttet og det er den viktigste parameteren for hva som er bra. Stort sett godt 
oppmøte på trening, selv gjennom en kald vinter. Det er sikkert mye sportslig som kan forbedres og her 
savnes det sårt et samarbeid på tvers i klubben. Man føler seg veldig alene i å finne på nye økter og 
øvelser etc. I tillegg vil vi i år dele inn laget i tre grupper, men som vil variere før og etter sommer.. 

 
Skrevet av Jostein B. Olsen 
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4.6.4 J 2015/2016 
 
Innledning 
 
Kort oppsummering om tingenes tilstand.  

Seriespill 

Kort oppsummering om serien og litt om resultater (13+).  
- Vi opplevde serien bra med all type motstand. Ganske jevnt med resultat. 
- Spillerne fikk mye spilletid. 
- Vi stilte to 5er lag. 

Cuper 

Har laget vært på cuper? 
- Innendørs cup lervik 5er 
- Skjeberg sport cup 5er 
- Begby cup 5er 
- Borgar cup 5er 

Hittil utført planlagt i år: 
- Sprint-Jeløy cup. 
- Sporten cup. 
- Råde jente cup 

Hospitering  

Har laget hatt spillere som har hospitert opp, ned, vært på akademi, sone osv? 
- Ingen hospitering. Vi stiller 2015 lag og har med 2016 jenter. Det finnes ikke noen 2014 lag, så usikker 
om vi har noen å hospitere til 2013, men bare å spørre så har vi ett par kandidater som kan prøve seg. 

Sosialt 

Sosiale aktiviteter gjennom året 
- Sommeravslutning på sporten med is. 
- Sesongavslutning fest med pizza, leker og musikk. 

Neste sesong  

Forventinger til neste sesong 
- Ser ut til at det blir ett 7er lag på oss. Vi er 16 jenter hvor det virker som 2 dessverre blir borte ila våren 
grunnet andre aktiviteter. Dermed blir vi for få 2016 for å stille 5er 2016. 
- Vi er meldt opp i normal-øvet da flere kamper gikk godt forrige sesong og etter tilbakemeldinger fra de 
andre lagene. Vi møter da kun normalt-øvet og ett lag som er øvet. Dette er sfk som vi hadde ett tap og 
en seier mot. Vi forventer dermed en passe tøff motstand håper vi. 

Hvem har vært med rundt laget denne sesongen  

Trenere: 
- Andreas Nesle Karlsøen Grtrener 1+2 KONTAKTPERSON andreaskarlsoen@hotmail.com 99503437 
- Erik Holm Grtrener 1+2 VARA KONTAKTPERSON erik92holm@gmail.com 95143578 
- Andre’ Green Grtrener 1+2 
- Maria Kværnø Pedersen Hjelper. 
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Lagleder: 
- Malin Hansen KONTAKTPERSON Ma_lin_l@hotmail.com 95102232 
- Malin Ørseng (Hjelper) 

Foreldrekontakt. 
- Viggo trer av, og Jeanette Johnsen trer inn. 99358970 jeanettejoh96@gmail.com 

Hva er bra, hva kan forbedres  

Kunne vært fint med noen flere 7er mål da vi ikke har fått benyttet oss av dette i vinter i det heletatt da 
alle er opptatte. 

Hovedparkering trenger sterkt vedlikehold. Hadde vi hatt en haug med grus liggende i enden, så vet jeg 
det er flere foreldre som lett hadde fikset i dette med jevne mellomrom om de har lett tilgang til traktoren. 
Uten ansvar, men her og der mens de venter på ungen trene. 

Vi trenger flere tynne flate markeringskjegler. Og flere holdere, vi ser trenere tar med en holder med 
mange ut istedenfor å ta med bare noen fra holderen. Da må vi fly å lete etter disse. Eventuelt ha en 
fastmontert holder med mange på. 
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4.6.5 G 2015 
 

Innledning 
Laget består av 14 spillere alle gutter født i 2015. De kommer fra både Hornnes, Ullerøy og Sandbakken 
skolekrets. Vi har hatt 2 treninger pr uke, men bare hatt en trening i sesongen når kampene spilles. 

Seriespill 
Det har vært vår andre sesong med 5er. Vi har stilt med to lag i serien, Skjeberg Hvit og Skjeberg Grønn. 
Det har ikke vært faste lag, men rullering på spillegruppa, og ca 1 kamp pr uke pr spiller. 

Cuper 
I tillegg til SportenCup så har vi deltatt på Kanal-cup i Horten i juni, samt Barnefotballavslutningen på 
Strupe i slutten av september. 

Hospitering 
Vi har hatt noe samarbeid med 2014-laget. En del treninger er avholdt felles høsten 2024. Og noen gutter 
har deltatt på Sporten cup for G2014, samt enkelte seriekamper.. 

Sosialt 
Vi har foreldremøter i januar og oktober. Til sommeren hadde vi en avslutning foreldrekamp og grilling. I 
oktober en markering av sesongslutt, og desember en liten juleavslutning, begge med foreldrekamper.. 

Neste sesong 
Vi stiller med ett lag i sesongen 2025 og tenker å delta på Sporten Cup og minst to cuper til hvorav 
muligens en overnattingscup. 

Hvem har vært med rundt laget denne sesongen 
Hovedtrener har vært Joakim Kristiansen, lagleder Ane Røste, Lina Fauske. Hjelper har vært Gjermund 
Haugenestet, Eirik Fauske, Ole Marius Skjelin og Alexander Lislerud. 
 
Hva er bra, hva kan forbedres  
Har en fin spillergruppe, og forsetter å ha fokus på oppførsel på treninger. Vi ønsker at barna kommer for 
å trene fotball, og at det blir snakket om hvordan man skal oppføre seg på treningene før de reiser 
hjemmefra. Trenger gjerne flere foreldre som stiller og tar ansvar i trenergruppa. 
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4.6.6 G 2014 
 
Innledning  
Mye spillere misfornøyde med trener stil, trenings mønster etc. 
Lagleder forsøkt i lang tid opparbeide en bedre ``tone i laget`` 
Sliter med å se at spillerne finner respekten tilbake for hoved trener. 
Utover det en relativt turbulent seson med en del tap og en del seiere. 

Seriespill  
Kort oppsummering om serien og litt om resultater (13+) 

Cuper  
Begby, Gamle Fredrikstad, Ipoa cup RÅDE. 

Hospitering  
NEI 

Sosialt  
Samlinger med pizza på klubbhus, samling med bowling. 

Neste sesong 
Spent på sesongen som kommer, lite spillere igjen på laget, fortsatt barn som slutter. 

Hvem har vært med rundt lager denne sesongen  
Trenere har vært Adam og Richard. Lagleder Marius. 
Foreldrekontakter Marius og Arif? TIM?  
 
Hva er bra, hva kan forbedres 
Lagleder tar et møte med Christian. 

4.6.7 J 2012/2013 
 
Innledning 

Spillertropp per 21.02.25. Totalt 16 stk. 
· 2013: 11 stk 
· 2012: 5 stk 

De siste 6 månedene har det kommet 4 nye spillere: 3 fra 2013 og 1 fra 2012. De siste 3 månedene har 2 
jenter fra 2012 sluttet. Stor variasjon i ferdigheter i spillegruppen og utvikling 

Seriespill 

3 treningskamper. 2 før sesong og 1 etter sesong. Første sesong med 9-er, påmeldt i årsklassen 2012. 
 
Første halvdel av sesongen (nivå øvet): 
· 8 tap, 1 seier.  
Flere stygge tap. Svært tøff gruppe hvor vi møtte store spillere. Trolig at flere motstandere (toppet) og 
benyttet 2011-spillere. Byttet nivå etter sommeren. 

Andre halvdel av sesongen (nivå lett): 
· 3 tap, 1 seier og 1 uavgjort 
Merket dessverre ikke så stor forskjell på nivået. To av lagene vi møtte i denne puljen var tydelig i feil 
gruppe. Flere lag benyttet 2011-spillere også her. 
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Cuper: 

Sporten Cup, Skara Cup og Futsal Cup 

Hospitering 

2 spillere har hospitert opp til 2011 
3 spillere ble nominert til sone, 1 ble tatt ut 

Sosialt 

Discokveld på sporten 
Cuper 
Felles dugnad/plukke stein på åker 
Sommeravslutning 
Juleavslutning 
Fotografering 
Hjelpere til jentedag Sandbakken 
Trening med jente laget Sarpsborg 08 
Womens champions League (VIF- Arsenal, Valle Hovin) 

Neste sesong 

Forhåpningene for årets sesong er at vi nå er påmeldt i riktig årsklasse og nivå i forhold til den 
spillegruppen vi har, og at vi derfor får muligheten til å spille flere jevnspilte kamper, slik at jentene kan 
oppleve mestring og ha det gøy med fotball. Videre ønsker vi å ha fokus på å opprettholde en god, trygg, 
inkluderende og forutsigbar treningskultur, slik at vi kan beholde flest mulig jenter videre 

Hvem har vært med rundt laget dette året: 

Tommie, Trener 100% 
Tina, Trener 100% 
Marie, Lagleder 100%. Sluttet januar 2025 
Alexander, Hjelpe trener. Ved anledning cirka 50% 
Adam, Hjelpe Ved anledning cirka 50% fra høst 2024 
Marius/Torill nye lagledere fra jan 2025. Bidrar ved behov. 
Foreldrekontakt Eli 

Hva er bra, hva kan forbedres 

Stabilt og bra treningsmiljø. Godt oppmøte på trening, Positiv spillegruppe. Godt samarbeid med foreldre. 
Forbedringer lag: 
-At alle kan bidra med noe (dugnader) 
-Tilbakemelding på Spond 
-Rolleavklaring 
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4.6.8 G 2012/2013 
 

Innledning 
Laget startet sesongen med ca. 20 spillere, og fikk 2 nye spillere høst 2024. Er nå totalt 22 gutter. Det har 
vært godt oppmøte på mange treninger. Laget har hatt tre treninger i uken, ute gjennom hele sesongen 
 
Seriespill 
Laget har stilt i 9’er-serie med to lag denne sesongen. De har hatt noen treningskamper før og etter 
seriespill. 
 
Cuper 
Laget har deltatt på to cuper. 

- Sporten cup/eatmovesleep, April 2024 
- Skara cup august 2024 

 
Hospitering 
Ingen spillere har hospitert på andre lag. 
 
Sosialt 
Laget hadde avslutning på Skjeberg sport Desember 2024. 
 
Foreldremøter 
Det har blitt avholdt to foreldremøter denne sesongen. Kommunikasjon har foregått via Spond. Trenere, 
foreldrekontakt og lagleder har vært enige om å fortsette neste sesong. 
 
Hvem har vært med rundt laget 
Trenere/Lagledere: Michael Haug, Jan Torleif Pettersen og Jon Løkkebakken 
Foreldrekontakt: Anette Johannessen 
 
Skrevet av Jon Løkkebakke 
 
4.6.9 J 2011 
 
Innledning 
 
Spillere: Startet sesongen med 20 spillere, økte til 23 i løpet av vinteren. Lå stabilt på det antallet frem til 
sesongslutt. Starter sesongen 2025 med 18 spillere. 
Treninger: Trent to ganger pr uke, og økte til tre treninger etter at serien var over i oktober. Jevnt over 
godt oppmøte.  
 
Seriespill 
 
Kamper: Spilt totalt 44 kamper (treningskamper, seriekamper og cuper) 
 
Våren 2024: Ett lag påmeldt i km, en tung vår resultatmessig, men en god vårsesong utviklingsmessig. I 
april ble det lagt planer om et breddelag (syver) i breddserien. De spilte noen treningskamper på våren, 
og de ble påmeldt breddeserien fra høsten av. 
 
Høsten 2024: De nye jentene på breddelaget fikk spilt noen seriekamper, og km-laget spilte «b-sluttspill» 
i km der de endte på tredjeplass. 
 
Avsluttet sesongen med en treningskampcup på Sporten. 
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Cuper 
 
Sommer 2024: Skara Cup. Laget kom til finalen og tok en fin 2.plass.  
 
Hospitering og Sone 
 
To spillere har hospitert fast opp på J2008/09 på treninger i 2024. Flere andre har også fått prøve seg 
sammen med J2008/09 på treninger og kamper. Flere av jentene har også vært med G2011 på noen 
kamper. 
 
Akademi: To jenter har vært på Akademiet hele 2024-sesongen. 
 
Krets: Én jente var på Kretslaget 2023/2024. Etter uttak høst 2024 røk hun ut, og en annen kom inn for 
sesongen 2024/2025. Laget har pr. dd. én spiller på krets 2011. 
 
Sosialt 
 
Enkel sommeravslutning med is til jentene og en symbolsk oppmerksomhet til trenerne. 
Enkel juleavslutning med Kakao/toddy og pepperkaker, samt gave til trenerne. 
 
Neste sesong 
 
Stiller ett 11’er-lag i breddeserie. Ha en del treningskamper før seriestart, samt at det er planlagt 
overnattingscup til sommeren. Det er planlagt samarbeid med Berg IL. 
 
Hvem har vært med rundt laget 
 
Trenere knyttet til KM-lag og samtlige treninger: Gøran Eilertsen, Eirik Fauske og Adam Majothi. 
Fire spillere fra damelaget har ledet breddelaget under kamp. 
 
Lagleder: Monica Engen Karlsen 
Foreldrekontakt: Lene Therese Holmen 
 
Hva er bra, hva kan forbedres 
 
Mål om å opprettholde samhold og god stemning i spillergruppa, samt øke samarbeid med Berg IL, og 
jentelagene rundt i Skjeberg for god utvikling og mestring for samtlige spillere.  
 
Skrevet av Monica Engen Karlsen 
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4.6.10 G 2011 
 

Innledning 
Vi har hatt en god sesong, med bra spillermessig utvikling. Stabil spillergruppe igjennom sesongen. Men 
fikk noen spillere som sluttet igjennom vinteren. Mulig en kommer tilbake i 2025. Har dette året også hatt 
samarbeid med Hafslund G2010/2011, trener som en gruppe og stiller 2 lag. Har hatt egne løpe og 
styrketreninger igjennom vinteren. 

Seriespill 
Vi har stilt ett lag i bredde 2011 serie-9èr som rent Skjeberg lag (med 2011 årgang og 1 spiller 2010).Vi 
har stilt ett lag i bredde 2010 serie-9èr som samarbeidslag med Haslund for de Skjeberg spillere som vil 
delta.Begge lag vant serien og gjorde mye fremgang igjennom sesongen. 

Cuper 
Skjeberg G2011 med 9èr var med i Skaracup, kom til B-finalen, men tapte. Gjorde en meget god innsats. 
Samarbeidslaget HIF/SSK var med i vinterturnering/Weum cup i Østfoldhallen med 11èr, spilte 3 kamper, 
god erfaring, vant og tapte.  

Hospitering 
Ingen på sone etc. 
Samarbeidet med HIF kan ses på som hospitering, da dette er flest 2010 spillere og 2010 serie. 
Har hatt 1 spiller (2010-Edvin) som har deltatt noe på a-laget som keeper. 
Har tidvis igjennom sesongen hatt med 2 jenter 2011 på vårt G2011 lag, og et par-tre kamper med noen 
fra G2012.  

Sosialt 
Har spist litt pizza, hatt boblefotball, noen avslutninger, litt pepperkaker og kakao til jul. Liten pokal til alle 
spillere for godt utført innsats igjennom året. 
Vært på Fairplay kurs hos SSK  

Neste sesong 
Stiller 2 lag i 11èr, begge samarbeidslag med Hafslund, i nest nederste nivå (normal øvet). 
Skal ha en del treningskamper igjennom vinteren på 11èr, satser på 1-2 cuper. 
Har fått noen nye spillere, men også mistet noen få.  

Hvem har vært med rundt lager denne sesongen 
Trenere SSK: Rolf Aamodt og Alexander Lislerud 
Trener Hafslund: Bjørn Johansen (HIF har også egen foreldrekontakt) 
Trenere SSK løping og styrke: Patrick Eriksen og Hans Marius Brandstorp 
Lagledere/Foreldrekontakt: Ane Røste og Monika Robertsen   
 
Hva er bra, hva kan forbedres 
Mye har fungert godt, fortsette å bygge gruppa med SSK og Hafslund. 
Ha flere spillermøter med gruppa, mer tid til å gjennomgå teorien/taktikk, flere trenermøter i laget. 
Vurdere å tilby noe hospitering for G2012 hvis det er ønskelig for dem. 
Fortsette å tilby hospitering for J2011 (Ida og Tilde). 
Prøve å få sone til å komme å se på laget/gruppa  
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4.6.11 J2008/2009  
 
Innledning 
2024 fortsatte der 2023 sluttet, med et samarbeid med Berg IL. Dermed kunne vi igjen gå inn i sesongen 
og spiller vårt andre år med 11’er, som ellers ikke hadde vært mulig. Gjengen fra Berg og gjengen fra 
Skjeberg er fortsatt ganske like i nivå og det er to positive grupper som utgjør en veldig fin total. Vi har 
mistet et par dessverre, så totalantallet har ligget på 18 spillere 

Seriespill 

Vi deltok i vinterserien før ordinær sesong. Av 4 lag i gruppa, kom vi på 3 plass med en seier og gikk ikke 
videre til sluttspill. I ordinær serie var vi påmeldt i J14/15 bredde. Og her gikk det VELDIG bra. Kanskje vi 
var påmeldt i feil serie, men vi vant serien med solide 59 poeng, 19 seiere, 2 uavgjort og 1 tap. Totalt 103 
scorede mål og 27 baklengs. En vanvittig sesong! 

Cuper 
Vi har vært på Sprint Jeløys jentecup i januar, «På med drakta ungdom» i Rakkestad og Sandarcupen 
med overnatting i august. Så cuper har vi fått litt av i 2024. 

Hospitering 
Vi mangler dessverre lag rett over oss, men vi har flere som har steppet inn for damelaget ved behov. I 
tillegg har vi hatt noen få på S08 sitt akademi så lenge det var i live. 

Sosialt 
Vi kan se tilbake på Sandarcupen som den største sosiale happening i 2024. Tror alle hadde det utrolig 
gøy på cup. I tillegg hadde vi ordinær sommeravslutning på Berg med foreldrekamp og grilling. Også 
avsluttet vi året med «julebord» på klubbhuset til Berg. 

Neste sesong 
Vi fortsetter samarbeidet med Berg IL, men pga at de fleste av spillerne er født 2008/2009 må vi opp i J17 
og vi er påmeldt i J17 bredde. Tror nok vi må være realister og tenkte at det blir en tøffere sesong. Antall 
jenter har sunket med 1 nå tidlig i 2025, konfirmasjoner står for tur i for 2010 og det er noen småskader 
her og der. Pga det går vi inn ett tettere samarbeid med 2011 både Berg og Skjeberg for at vi skal ha nok 
til å dekke opp hver kamp med innbyttere.  

Hvem har vært med rundt lager denne sesongen 
Trener og lagleder Christian Bråthe, trener Henrik Bjøberg. Laget mangler foreldrekontakt. 
 
Hva er bra, hva kan forbedres 
Det meste er på stell. Laget har en god lagkasse. Men vi skulle gjerne sett at vi var et par, tre spillere til 
og at oppmøtet på trening hadde vært jevn over høyere enn den er pt. 
 
Skrevet av Christian Bråthe 
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4.7 Amerikansk fotball 
 

Olavs Menn avholder eget årsmøte/generalforsamling og egne styremøter og stiller med representant inn 
i klubbens hovedstyre.  
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5. Godkjenne regnskap for 2024 
 
Regnskapet gjennomgås på årsmøtet og evt. kommentarer noteres i møtereferatet for årsmøte.  
Se vedlegg for regnskap. 
 
Forslag til vedtak: Regnskapet godkjennes slik det er framlagt. 
 

6. Behandle innkommende forslag og saker 
 
Det er mottatt ett forslag 
 

6.1 Endring av medlemskontingent og treningsavgift 
 
Forslag til endring av medlemskontingent og treningsavgift 

Styret i Skjeberg Sport foreslår å dele medlemskontingenten i to separate deler: 

1. Medlemskontingent – Dette utgjør avgiften for å være medlem av Skjeberg Sport og skal være 
lik for både ordinære medlemmer og støttemedlemmer (se punkt 7). 

2. Treningsavgift – En ny avgift som kun vil gjelde for medlemmer som deltar aktivt i treninger 
og/eller konkurranser. 

Bakgrunnen for forslaget: 

Forslaget har to hovedbegrunnelser. For det første kan en medlemskontingent ikke tvangsinndrives, 
mens en treningsavgift kan kreves inn. Styret understreker imidlertid at det er av stor betydning at alle 
barn og unge skal ha mulighet til å delta uavhengig av økonomiske forutsetninger. Hensikten med 
endringen er ikke å innføre et strengere betalingskrav, men snarere å gi klubben større handlingsrom for 
innhenting av treningsavgiften. 

For det andre fastsettes medlemskontingenten av årsmøtet, mens styret kan gis fullmakt til å justere 
treningsavgiften i tråd med økte kostnader og klubbens økonomiske situasjon. Styret vurderer også 
fortløpende muligheten for å ansette en daglig leder i en mindre stillingsprosent, noe som mulig kan 
nødvendiggjøre en økning i treningsavgiften. 

Forslag til vedtak:  
 
Årsmøtet vedtar splitt av kontingent og medlemsavgift. Og gir samtidig styret fullmakt til å sette 
treningsavgiften for 2026.  
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7. Vedta kontingent for 2026 
 
I år foreligger det to versjoner av kontingenten, med bakgrunn av innkommende forslag fra styret. Se 
punkt 6.1 

 
7.1 Kontingent for 2026 
 
Denne gjelder kun dersom innkommende forslag 6.1 ikke vedtas. 

Styrets forslag: 
 
Gruppe 2020 2021 2022 2023 2024 2025 2026 

Old boys 1097 1100 1100 1200 1250 1400 1450 

6-7 år 1097 1100 1100 1200 1250 1400 1450 

8-10 år 1828 1850 1850 1950 2000 2050 2100 

11-12 år 2037 2100 2100 2200 2250 2300 2350 

13-14 år 2246 2300 2300 2400 2450 2500 2550 

15-16 år 2350 2400 2400 2500 2550 2600 2650 

17-19 år 2454 2500 2500 2600 2650 2700 2750 

Sr. Herrer 2611 2700 2700 2800 2850 2900 2950 

Sr. Damer 2193 2250 2250 2350 2400 2450 2500 

Sr. Damer (kun trening) 1097 1100 1100 1200 UTGÅR UTGÅTT UTGÅTT 

Olavs Menn 783 800 800 900 950 1000 1050 

Støttemedlem 300 300 300 300 300 300 300 

Tillitsvalgt/trener 100 100 100 100 100 100 100 
 
Forslag til vedtak:  
 
Kontingent for 2026 vedtas som framlagt av styret i tabellen over, forutsatt at punkt 6.1 blir 
nedstemt. 
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7.2 Kontingent og treningsavgift for 2026 
 
Denne gjelder kun dersom innkommende forslag 6.1 blir vedtatt.  

Styrets forslag: 
 

Gruppe Medlemskontingent Treningsavgift (settes av styret) Foreslått sum 
2026 

Old boys 300 1450 1750 

6-7 år 300 1450 1750 

8-10 år 300 2100 2400 

11-12 år 300 2350 2650 

13-14 år 300 2550 2850 

15-16 år 300 2650 2950 

17-19 år 300 2750 3050 

Sr. Herrer 300 2950 3250 

Sr. Damer 300 2500 2800 

Olavs Menn 300 1050 1550 

Støttemedlem 300 0 300 

Tillitsvalgt/trener 100 0 100 
 
Forslag til vedtak:  
 
Medlemskontingent for 2026 vedtas som framlagt av styret i tabellen over, forutsatt at punkt 6.1 
blir vedtatt.  
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8. Vedta budsjett 2025 
 
Gjennomgå budsjettet for 2025 
Se eget vedlegg for budsjett. 
 
Forslag til vedtak: Styrets framlagte budsjett vedtas. 
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9. Behandle idrettslagets organisasjonsplan 
 
Organisasjonsplanene for 2025. Ingen endringer fra 2024 

 

 
 
Forslag til vedtak: Den framlagte organisasjonsplan vedtas. 

 

Årsmøtet 

Norsk lov / NFF / NIF 

Hovedstyret 

Leder 

Nestleder/kasserer 

Leder Sport 

Sekretær/Medl. ansv. 

Styremedlem 

Bane/anleggsleder 

Turneringsleder 

Foreldrelagsleder 

Ungdomsrepresentant(er) 

Representant Olavs Menn 

 

Revisor 

Regnskapsfører 

Utvalg/grupper 

 

Sportslig utvalg 

Bane/anleggsutvalg 

Foreldrelag 

Turneringsutvalg 

 
       Adm./økonomiutvalg 

Valgkomite 
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10. Valg av nytt styre i Skjeberg Sportsklubb 
 
Valgkomiteens forslag til styre: 
 
Funksjon Valg Periode Navn 

Leder p.v. 1 år Christian Bråthe 
Nestleder/Kasserer p.v 2 år Ane Røste 
Leder sport (fotball) i.p.v 2 år (1 år igjen) Alexander Lislerud 
Sekretær p.v 1 år Victoria Kværner Eriksen 
Styremedlem 1  p.v 1 år Martin Aamodt 
Styremedlem 2 (Foreldrelagsleder) i.p.v.  1 år Velges av foreldrelaget 
Styremedlem 3 (Turneringsleder) i.p.v 2 år (1 år igjen) Monica Engen Karlsen 
Styremedlem 4  i.p.v 2 år (1 år igjen) Joakim Kristiansen 
Styremedlem 5 (Bane anleggsleder) p.v. 2 år Ole Marius Skjelin 
Styremedlem 6 (Rep. Olavs Menn) i.p.v.  1 år Velges av Olavs Menn 

 
Valgkomiteens forslag til oppgaver og funksjoner: 

 
Funksjon Valg Periode Navn 

Revisor p.v. 2 år Peter Deeg 
Revisor i.p.v. 2 år (1 år igjen) Tone Røed 
Valgkomité – Leder p.v 1 år Monika Robertsen 
Valgkomité – Medlem 1 p.v 2 år Stine Spone Marthinsen 
Valgkomité – Medlem 2 i.p.v 3 år (2 år igjen) Malin Svarød-Larsen 

 
Forslag til vedtak: Valgkomiteens forslag til styre og funksjoner vedtas. 
 



 
 

Årsmøte for 2025 
26. mars 2024 
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11. Grupper og styrer - forespurte deltakere 
 
Listen fylles ut manuelt av styret og fotballutvalget I etterkant av årsmøtet og medlemmene er ikke på 
valg. Listen under representerer de som stiller p.t. 
 
Fotballutvalget: 
 
Funksjon Oppgave Periode Navn 

Leder   Leder Sport 
Barnefotballeder   Joakim Kristiansen 
Matrialforvalter   Velges av sport 
Ungdomsleder   Leder Sport 
    
FIKS: Dommeranv.   Eirik Fauske 
FIKS: Ansv. Jenter   Christian Bråthe 
FIKS: Ansv. Fair Play   Ane Røste 
FIKS: Overganger   Kasserer 
FIKS: Lagpåmelding   Leder Sport 
FIKS: Politiattester   Leder Sport 
FIKS: Politiattester, vara   Barnefotballeder 
 
Bane og anlegg: 
 
Funksjon Oppgave Periode Navn 

Leder   Styremedlem Bane-anl. 
Medlem   Jarle Nilsen 
Medlem   Gjermund Bredholt 
Medlem   Lars Ole Molteberg 
 
Utleie / kiosk: 
 
Funksjon Oppgave Periode Navn 

Medlem 1 Utleie bane  Eirk Fauske 
Medlem 2 Utleie klubbhus  Andrea Skullestad-Janik 
Medlem 3 Utleie klubbhus  Lars Mathisen 
Kioskansvarlig   Sarah Kreutz 
 
Andre: 
 
Funksjon Oppgave Periode Navn 

SoMe   Martin Aamodt 
Medlemsansvarlig   Sekeretær 
IT   Christian Bråthe 
Marked / Sponsor   Ole Jørgen Mathisen 
Rep. Sarpsborg Idrettsråd   Leder Sport 
Rep. ØFK – Kretsting   Leder / Leder Sport 
    



 
 

Årsmøte for 2025 
26. mars 2024 
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12. Avslutning 
 
2024 har vært et normalår og alle aktiviteter har gått som normalt inkl. Sporten Cup og «På med drakta».  

Kiosken har også hold åpen som vanlig gjennom hele sesongen og som en videreføring fra i fjor har vi 
hatt fornyelse av kaffeavtale for de som allerede hadde kopp.  

Dessverre ser vi en liten nedgang i medlemsmassen fra 2023, men nedgangen er minimal og vi håper på 
en økning igjen i 2025. 2019 kullet ble invitert inn til 2018 på høsten, men dessverre er det ikke den helt 
store gjengen vi har der foreløpig. Ila 2025 ønsker vi å få inn 2020 gjengen og danne lag for 2019/2020 
for både gutter og jenter. 

Det er fortsatt gledelig å se at vi har mange jenter i klubben og stabile lag på jentesiden. Det er et område 
vi fortsetter å stase videre på, at vi skal bli en klubb å regne med på jentesiden. Vi har fortsatt 
samarbeidet med Borgen på Jentedagen i Sandbakken hallen. Flere av de eldste jentene er fortsatt 
engasjerte på jentelag i lavere alder, et vellykket tiltak som satser på jentene og som åpner opp flere 
muligheter innenfor fotballen en bare som spillere. I 2025 vil vi også øke samarbeidet meg Berg IL på 
jentesiden for å stå enda bedre rustet for fremtiden. 

Grasrot 2 ble gjennomført i 2024 med mange deltagere, noe som gir oss en veldig høy andel av kursede 
trenere innenfor barnefotballen, noe som også er veldig gledelig. 

Vi startet prosessen med Fair Play sertifisering i 2024. Mye er på plass allerede, men styret valgte å 
utsette selve sertifiseringen et år og jobben gjenopptas i 2025  
 
Vil også benytte anledningen til å takke alle frivillige som er med rundt klubben i form av trenere,  
lagledere, foreldrekontakter, styremedlemmer og andre som hjelper til. Også en stor takk til våre 
sponsorer og givere som bidrar til at klubben går rundt. 

Sammen går vi inn i 2025 med fortsatt stor positivitet og sammen skal vi skape … 

-- VENNER FOR LIVET -- 
 

Christian A. Bråthe 

Styrets leder 2024 



 
 

Årsmøte for 2025 
26. mars 2024 
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Underskrifter 
 

Styret:  Alexander Lislerud 

  Monica Engen Karlsen 

  Ane Røste 

  Christian Bråthe 

2 valgte: 


